
ZAPISNIK 
sveta članov Krajevne skupnosti Šebrelje, ki je bil dne 14. Oktobra 2016 s pričetkom ob 19. uri v 
prostorih KS nad trgovino. 
 
Prisotni: Evgen Ozebek – predsednik in člani: Aleksander Kuštrin, Andrej Ozebek, Urška Jereb, Marija 
Lapanja, Helena Bevk  
 
Opravičeno odsotni: Tanja Kumar, Uroš Božič;     Odsotna: Katarina Tušar 
 

Na seji je bil obravnavan naslednji dnevni red: 

1. Poročilo o izvršenih delih po planu za leto 2016. 
2. Plan del in nalog za leto 2017. 
3. Razno. 

Add 1. –  Poročilo o izvršenih delih po planu za leto 2016 

Na sestanku dne 3.12.2015 je Svet KS Šebrelje sestavil okvirni plan del in nalog za leto 2016 in 
sicer: 

1. Cca 150 m asfaltacije v Rovt 
2. Nujna ureditev in preplastitev ceste od Krivca do Borovij 
3. Nov vodovod Pustota – uskladitev s strani Komunale, izdelava projekta in izračun stroškov 
4. Ureditev cestišča in podpornega zidu v Dolenji vasi pri Pagonovem kozolcu 
5. Ureditev – razširitev cestišča mimo hleva v dolenji vasi v smeri proti sv. Ivanu 
6. Ureditev odvodnjavanja Pod Čelo in pri Makuc Tonetu 
7. Ureditev jaška kanalizacije (obnovitev – izdelava sifona za pretok fekalij) v Klancu 
8. Ureditev – sanacija iztočne cevi iz rezervoarja v Kurjem vrhu 
9. Rezervacija sredstev za delo ostalih društev in organizacij v KS Šebrelje (2.000 EUR – Turistično 

društvo, Gasilsko društvo, Dedek Mraz, Miklavž; delitev se bo vršila po izkazanih rezultatih dela, 
razen seveda pri donacijah za Dedka Mraza in Miklavža, kjer se bo odločalo o fiksnem znesku) 

10. Čiščenje vodohramov, vzdrževanje vodnih zajetij 

Realizacija navedenega zastavljenega plana je bila izvršena v glavnem v vseh točkah.  

1. S strani soudeleženca pri realizaciji naših planov, torej občine Cerkno, je izpadla asfaltacija ceste 
v Rovt (1. točka v planu). Neurje je namreč povzročilo precej škode in najprej je bilo potrebno 
sanirati to nastalo škodo, na novo nasuti in utrditi (zgredati) cestišče tako, da je bila večina 
planiranih sredstev za asfaltacijo namenjena primarni ureditvi cestišča in je tako asfaltacija za 
letošnje leto nekako izpadla,ostaja v planu za naslednje leto.  

2. V Dolenji vasi je bilo razširjeno cestišče pod Pagonovim kozolcem in urejen podporni zid. 
Cestišče je širše in tako tudi varnejše za vse udeležence v prometu. 

3. V Kurjem vrhu je bilo potrebno sanirati sesedek cestišča (skupaj z vodohramom), kar je 
predstavljalo kar precejšen strošek (cca 4.000 eur), tudi na Črni mlaki bodo dela okrog razširitve 
cestišča in izgraditve podpornega zidu v ovinku okrog hiše kmalu zaključena, potrebno je še 
zalitje robnega venca in ureditev samega roba cestišča.  

4. Do konca letošnjega leta bo urejena tudi ureditev odtekanja meteornih voda Pod Pčelo. 
5. Glede ureditve kanalizacije je zadeva naslednja: v Klancu se je začel pojavljati hud smrad in je 

bilo potrebno hitro ukrepanje in ureditev s pretočnim jaškom. 
6. Dovoz do mrliške vežice se je uredil s cestnimi robniki, tako je bil dogovor z lastnikom te parcele 

uspešno rešen in tudi izvršen. 
7. Urejanje cestišča Šebrelje-Stan je v dogovoru z Občino prevzel naš sovaščan, ker poprejšnji 

cestar tega dela ni hotel več prevzeti.  
8. Vodohrami in zajetja so očiščeni, na vseh vodnih zajetjih se je zamenjalo pokrove (tudi na 

rezervoarju), urejanje le-tega v nekaterih primerih niti ni bilo planirano, ker pa je bilo urgentno, 
se je moralo iti v realizacijo tudi teh javljenih del (v Klancu, pri Zaselarju, in na vasi).  
Tako so planirana dela v zvezi z vodovodnim stanjem za leto 2016, lahko rečemo, več kot 
realizirana. 



9. Glede področja vodne infrastrukture je potrebno omeniti, da bo s 1.1.2017 prešlo delo na 
področju vodne oskrbe in vodnega gospodarjenja v Režijski obrat občine Cerkno. Obračun 
vodarine bo izdelan mesečno, v okvir gospodarjenja pa bo zajeto vzdrževanje vodnih objektov in 
vodarina – omrežnina. Naknadno bo javljeno vsem uporabnikom mesto in naslov (telefonska 
številka, e-naslov, kontaktna oseba) za vse dodatne informacije in razreševanje eventuelnih 
nastalih nejasnosti glede obračuna vodarine, ki bo odslej mesečna, ne več 2x letno, kot doslej. 
Vedeti je pa treba, da se znesek, ki je bil sedaj namenjen temu delu gospodarjenja zmanjša letni 
proračun KS Šebrelje, ker le-ta seveda ne bo več sodila v okvir del in nalog Sveta KS.  

10. V pripravi je tudi predlog asfaltacije dela cestišča (cca 100 m), ki je opredeljeno kot javno dobro 
in je pobudo vložil na naslov župana občine Cerkno prebivalec Dolenje vasi v imenu vseh 
udeležnih. Ker zadeva do Sveta KS ni prišla, je bilo že po sprejetju plana za leto 2016, je Svet KS 
ni obravnaval, se pa predlog seveda lahko vključi v plan del za leto 2017, glede na to, da je bil 
predsednik Sveta KS Šebrelje ustno seznanjen o podaji omenjene vloge. 

11. Glede finančnih pomoči ostalim delujočim društvom v KS Šebrelje je nujno povedati, da se 
morajo za finančne pomoči vsa društva prijavljati na objavljene razpise za dodeljevanje finančnih 
pomoči, ker iz sredstev proračuna v ta namen ne moremo več financirati ostalih dejavnosti. Le 
kakšna malenkost bo seveda donirana (v dogovoru in na sprejemljiv način) za aktivnosti, ki 
nikakor drugače ne morejo pridobiti nikakršnih sredstev, o čemer bo seveda potekal dogovor 
med predsednikom Sveta KS in udeleženim aktivom in današnjo seznanitvijo članov Sveta KS, 
vedeti pa je potrebno, da so res izjemno minimalna sredstva in posebnih razprav na to temo ni 
potrebnih. 

Add 2. – Plan del in nalog za leto 2017 

Kot doslej, se bodo tudi sredstva za letni proračun KS za leto 2017 oz. za kritje funkcionalnih stroškov 
zagotavljala iz glavarine, za vsa ostala dela in investicije pa si bo potrebno iz občinskega proračuna 
pridobiti sredstva za naslednja večja dela v KS Šebrelje: 

1. Asfaltacija ceste v Rovt, ki je izpadla v letu 2016. 
2. »Vodooskrbni sistem KS Šebrelje – nadgradnja Pustota« (cca 120.000 eur) – projekt se daje v 

proučevanje in seveda v postopno realizacijo po terminskem planu, ki bo druga faza obdelave 

projekta in pri katerem bomo udeleženi kar nekaj let po dokončnem sprejetju projekta. 

3. Razširitev ceste z Ravnim vrhom v tolikšni meri, da bi bila prevozna za gozdarska vozila, gasilsko 

vozilo, traktorje in druge eventuelna intervencijska vozila, za kar obljubljeno sodelovanje tudi s 

strani Občine (predvsem na predelih »ozkih točk«, ki jih praktično ni mogoče razširiti). 

4. Afaltacije dela cestišča (cca 100 m), ki je opredeljeno kot javno dobro in je pobudo vložil na 

naslov župana občine Cerkno prebivalec Dolenje vasi v imenu vseh udeležnih. Ker zadeva do 

Sveta KS ni prišla, je Svet KS ni obravnaval, se pa predlog vključi v plan del za leto 2017, glede na 

to, da je bil predsednik Sveta KS Šebrelje ustno seznanjen o podaji omenjene vloge. 

5. Popravilo asfalta in ureditev odvodnjavanja v Hrib (cca 70 m cestišča, opredeljenega kot javno 

dobro). 

6. Ureditev ceste – razširitev poti in preoblikovanje v »vozno pot« pot od Križa v Hrib (Kovk) vsaj za 
prevoz traktorja, gasilskega vozila in drugih intervencijskih vozil.  

7. Ureditev robnikov pri Gasilskem domu v KS Šebrelje.  

 

Seja je bila zaključena ob 20.00 uri. 

Zapisala: Marija Lapanja     Predsednik sveta KS Šebrelje: 
        Evgen Ozebek    


